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ORSZÁGGYŰLÉSI ICÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök űr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012, év i
•XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II, 24.) OGY határozat 124, § (1) bekezdésére, kérdést kívánunk benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörér ő l szóló 152/2014. (VI. 6 .) Korm . rendelet 48 .§ 5,, 13 .
pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez,

„Mire készülnek Fáton ?

Avagy mi szükség van a gyermekváros bezárása után a Nemzetközi Gyermektnen[ó '
Szolgálatnak újabb 11 hektár állami földterületre, hogy szálló[, uszodát ás fezlett lovardá t

építhessen?”

címmel. A választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr !

A legmagasabb szintű politikai kapcsolatokkal rendelkező szervezet 99 évre kapta meg a
gyermekváros egyik részét, de a terület már nem volt elég a lovasterápiához és a díjlova s
versenyekhez. Miközben az állami gondozott és menekült fiataloknak távozniuk kell Fótról, mer t
a kormány megszünteti a régi gyermekvárost, a Nemzetközi Gyermekment ő Szolgálat újabb 1 1
hektár állami földet kapott, hogy szállót, uszodát és fedett lovardát építhessen .

Féléve már kérték 20 hektár átminősítését belterületté, ezt csak úgy lehetett volna, ha már
korábban belterületbe vont területet visszamin ősítenek. A visszavont területen lévő házakra
felvett hiteleket viszont felmondták volna, mert szántóföldre nem lehet hitelt felvenni .

A helyiek attól félnek, hogy ledózerlolják az iskolaépületeket és a lakásokat, valamint hog y
mindenkinek mennie kell és megsz űnnek a munkahelyek. Bár Lázár János, a Miniszterelnöksé g
vezetője a múlt héten azt állította, hogy a bérl ők maradhatnak — a kastélyparkban működik az
ország legnagyobb a Waldorf-iskolája —, a bizonytalanság nem múlt el, Az ellentmondásos ,
homályos nyilatkoztatok miatt megmaradtak a kérdőjelek az ingatlanegyüttes 2018 utáni sorsá t
illetően.
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A Nemzetközi Gyermekment ő Szolgálatot (NGYSZ) a rendszerváltás idején alakult . Akkoriban
szinte az egész demokratikus ellenzék melléállt, mert az egyik els ő civil szervezet volt, amel y

igyekezett megszervezni a hazai és fő leg az erdélyi hátrányos helyzetű gyermekek támogatását ,

Az alapítók között ott volt Orbán Viktor és felesége, Lévai Anikó is, Az NGYSZ egyesületéne k
elnöki posztját Kövér László házelnök tölti be . Sajtóértesülősek szerint éppen Kövér László vol t

az, aki két éve megfenyegette a fóti Fideszeseket, mert keresztülhúzták a gyermekmentő szolgálat

terjeszkedési terveit . A sajtóban megjelentek szerint Fóton a képviselötestületben megvolt a
kormányoldali többség, de a belső ellentétek miatt nem szavazták meg az NGYSZ új, 11,3
hektáros szántóföldjének belterületbe vonását . A szervezet 2015 tavaszán kérte az
önkormányzattól a különleges területi besorolást . Az államtól kapott földek átminősítésével a
birtok megengedett beépithetöségének mértéke 20 százalékra emelkedett volna, a zöldfelületné l

pedig 50 százalékot kellett volna tartani .
A fóti önkormányzat előtt egy szálló, terápiás uszoda, európai szabványnak megfelel ő fedett
lovarda és istálló részletesen kidolgozott terveit mutatta be a szervezet az átmin ősítési

kérelemmel együtt, Sajtóinformációk szerint az elmúlt hónapokban az átalakítási munkák már

megkezdődtek .

Mindezek miatt kérdezzük Miniszter Úrtól :

• Mi szükség van a Fóti gyermekváros bezárása után a Nemzetköz i
Gyermekmentő Szolgálatnak újabb 11 hektár állami földterületre, hogy szállót,
uszodát és fedett lovardát építhessen ?

• Miként juthatott hozzá újabb területekhez a szervezet?
• Jelenleg mekkora állami támogatást kap az NGYSZ?
• Milyen érdekellentétek állnak a kormánypárti felek között ?
• Mire készülnek Fóton ?

Várjuk megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . február 23 .

Bangóné Borbély Ildikó

	

Velez Arpád
országgyűlési képviselő
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